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ONDERWERP  Zienswijze jaarstukken 2023 en begroting 2025 Regio Rivierenland 

 

  Geacht bestuur, 
 
In goede orde ontvingen wij uw jaarstukken over het jaar 2023 en de 
ontwerpbegroting voor 2025. Wij hebben kennis genomen van beide documenten en 
deze behandeld in onze raadsvergadering van 13 juni 2024. In deze zienswijze gaan wij 
zowel in op uw jaarstukken als op uw begroting.  
 
Jaarstukken 2023 
Wij hebben kennis genomen van uw jaarstukken over het jaar 2023. Het afgelopen 
jaar hebben we met elkaar weer mooie resultaten geboekt. Voorbeelden zijn het 
regio-arrangement, stappen op het gebied van inburgering en een nieuwe 
dienstverleningsovereenkomst Wmo/Jeugd. Wij zien de bijdrage en de inspanningen 
die de Regio Rivierenland hiervoor levert.  
 
Het jaarrekeningresultaat komt uit op een positief saldo van €108.000. Voorgesteld 
wordt om dit bedrag volledig uit te keren aan de gemeenten. Voor onze gemeente 
gaat dit om een bedrag van € 12.646.  
 
We kunnen instemmen met de bestemming van uw jaarrekeningresultaat en de 
teruggave aan de gemeenten.  
 
Begroting 2025 
Wij hebben kennis genomen van uw ontwerpbegroting voor het jaar 2025. De 
gemeentelijke bijdrage stijgt ten opzichte van de begroting van 2024 met €204.000, 
wat neerkomt op circa 7% per inwoner (van €10,79 per inwoner bij de begroting van 
2024 naar €11,54 bij de begroting van 2024).  
 
Positief over indexatie en kosten overhead, niet positief over hogere personeelskosten  
Ter voorbereiding op de kadernota van de GR’en hebben een aantal gemeenten een 
brief naar de GR’en gestuurd met daarin diverse uitgangspunten. Een deel van deze 
stijging ligt in lijn met de vastgestelde financiële uitgangspunten zoals opgenomen in 
deze brief. Hierover geven wij dan ook een positieve zienswijze.  

https://culemborg.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/d7406550-a4c4-4eba-b6c3-6566b62c8923


We zien het goede werk dat de Regio uitvoert op diverse gebieden en hierbij ook onze 
gemeente vertegenwoordigt. Echter, kunnen wij niet instemmen met de hogere 
personeelskosten van circa 15.000 euro voor Public Affairs en Lobby. De reden is dat 
wij hiervoor geen ruimte hebben in onze begroting. Daarnaast is dit verzoek ook niet 
opgenomen in de kaderbrief van de GR Regio Rivierenland.  
 
Betrekken gemeenteraad bij doorontwikkeling GR Regio Rivierenland 
Het afgelopen jaar is in opdracht van het Algemeen Bestuur het traject gestart om met 
elkaar het gesprek te voeren over de doorontwikkeling van de GR Regio Rivierenland. 
Hierbij wordt o.a. bekeken of de huidige taken belegd bij de GR ook naar de toekomst 
toe de taken zijn om in regionaal verband samen op te trekken, inclusief de 
bijbehorende processen en afspraken. Graag worden wij na de zomer als raad  
betrokken.  
 
In gesprek over passende financiële maatregelen 
Net als veel andere gemeenten in Nederland hebben wij te maken met een negatief 
financieel perspectief. De belangrijkste reden van ons negatief financieel perspectief 
zijn de verminderde inkomsten vanuit het gemeentefonds. Wij worden hiermee 
geconfronteerd en zijn dan ook helaas genoodzaakt om scherpe keuzes te maken. 
Hierbij moeten we ook bekijken welke gevolgen dit heeft voor onze GR’en. Wij vinden 
dit een vervelende boodschap, maar het kan niet zo zijn dat de gemeenten fors 
moeten bezuinigen en de GR’en op een ‘normale’ wijze doorgaan. De GR’en zijn wij, in 
goede en in slechte dagen. 
 
In de komende periode willen we met de GR Regio Rivierland onderzoeken welke 
mogelijkheden er zijn en vragen wij de GR om met scenario’s te komen. Hierbij vragen 
we om te kijken naar mogelijkheden op het gebied van overhead, bedrijfsvoering en 
de niet wettelijke taken. Daarnaast kunnen wij alleen die kosten doorberekenen 
waarvoor wij vanuit het rijk worden vergoed. Wij willen dit gesprek uiteraard graag 
samen met de GR’en de andere gemeenten uit de regio Rivierenland voeren. Het is 
van belang om dit gesprek binnenkort te starten zodat (eventuele) maatregelen 
meegenomen worden bij de kadernota 2026 en verwerkt in de begroting 2026.  
 
Slot 
Wij vernemen graag uw reactie op de punten uit deze zienswijze. Rest ons nog u veel 
succes te wensen met de uitvoering van uw werkzaamheden die voortkomen uit uw 
begroting.  Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 
 
Hoogachtend, 

De griffier 
 
 

De voorzitter 
 
 

D. van der Harst G. van Grootheest 
 
 

 


